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Frank Tverran
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3513 Hønefoss

Jeg mener at følgende forhold må vurderes:

1.

Plutselige endringer i vannstanden i Randselva

Randselva er friluftsområder for mange av innbyggerne i Hønefoss. Et 
stort naturvernområde ligger også inntil Randselva (Hovsenga 
naturreservat). Her er det også mange badeplasser.

Det er ikke gjerde langs elvekanten fra Viul til Petersøya. Elva blir 
ved laveste vannstand så grunn at barn kan vasse langt ut i elva. 
Hvordan forhindre ulykker hvis vannstanden plutselig øker?

2.

Mange eiendommer langs Randselva har anlagt brygger og har fritidsbåter 
som de bruker på elva. Hvordan skal disse kompenseres når de ikke lenger 
kan bruke brygge og båt. I hvilken grad vil eiendommer med strandlinje 
få redusert sin verdi ved en utbygging?

3.

Det bør utredes hvor langt opp i elva man kan komme med fritidsbåter ved 
de forskjellige vannstandene.

4.

Ved laveste vannstand vinterstid var Randselva islagt før reguleringene 
av elva fant sted. Det må vurderes om elva nå kan fryse til igjen ved 
lav vannstand om vinteren. Hvilke konsekvenser kan det få for barn og 
andre som tar seg ut på isen?

5.

Ringerike kommune har bygd opp attraksjonen "Elvelangs" - en tursti som 
strekker seg fra Hovsenga til Schjonslunden. Hvilken estetisk reduksjon 
får dette anlegget ved planlagt minstevannføring?

6.

Hvilke konsekvenser får det for Bystranda og andre badeplasser langs 
elva (både Randselva og Storelva) at elveskråningene skal gjøres 



brattere for å unngå fiskedød ved raskt reduksjon av vannstanden?

7.

Det er investert millionbeløp i mudring av Storelva, merking av båtled 
og bygging av bryggeanlegg på Glatved. Ved redusering av vannstanden vil 
Dronning Tyra og andre litt større fritidsbåter ikke kunne bruke 
Storelva mellom Hønefoss og Tyrifjorden. Dette er et uerstattelig tap 
for alle som bor i Hønefoss, men i hvordan vil man kompensere for de 
investeringene som er gjort?

8.

Hvordan vil utbyggingen påvirke rødlistet elvemusling som befinner seg i 
Randselva like under Overmannsund bru?

9.

Hvordan blir friluftslivet berørt av en usikker/manglende is på 
Steinsfjorden vinterstid?

Vennlig hilsen
Frank Tverran


